
 

 

STOCKHOLMS IDROTTSNÄMNDS och PROTOKOLL NR 6/2018 

STOCKHOLM GLOBE ARENA FASTIGHETER AB        

RÅD FÖR FUNKTIONSHINDERFRÅGOR 

 

Tid: onsdag 19 september 2018 kl. 13:30 – 15.00 

 

Plats: Idrottsförvaltningens lokaler, Älvsjö 

 

Justerat: 2018- 

 

 

----------------------------------------      --------------------------------- 

Dolores Back Robin Slätt 

 

Ledamöter: 

Dolores Back  NHR ordförande 

Eva Söderbärj  FUB vice ordförande 

Jan Delvert  RTP-StS ledamot 

Robin Slätt  FHDBF ledamot 

----------------------------------------------------------------------------------------- 

Meddelat frånvaro 

Boris Samuelsson SRF ledamot 

Charlotte Eneqvist Brandin DHR    ledamot 

 

Närvarande Idrottsförvaltningen 

Förvaltningschef Marina Högland, avdelningschef Carina Braun,  

sekreterare Erik Odenlid. 

 

 

 

 

 

 



 

 

§ 1 

Fastställande av dagordningen 

Dagordningen fastställdes  

§ 2 

Val av protokollsjusterare 

Ordföranden Dolores Back samt Robin Slätt utsågs att justera protokollet. 

 

§ 3 

A. Föregående protokoll samt justering av ej justerade protokoll 

Protokollet från juni månads sammanträde 2018-06-13 justerades. 

 

 
B. Rapport från FFH:s protokoll och bevakningslista utifrån gemensamma 

intressen. 

Protokollen är utskickade och genomgångna – till handlingarna. 

Bevakningslistan kvarstår i sin helhet. 

 

§ 4 

Föredragning av planerna för den kommande anläggningen Vårbergs IP – 
föredragande Karl Loch Hansson 

Rådet tackade för föredragningen. Bilderna från dragningen skickas till rådet. 

 
§ 5 

Ärenden till idrottsnämndens sammanträde 2018-09-26 

 

Förvaltningschef Marina Högland redogjorde för ärenden till kommande idrottsnämnds 

sammanträde. 

Fortsatt diskussion om rapporten om trygghetsöversyn av Stockholms stads motionsspår.  

Rådet önskar att denna inventering följs upp med en inventering även av tillgängligheten 

till motionsspåren. FC Marina Högland tar till sig denna synpunkt från rådet och 

poängterar att detta huvudsakligt är en fråga för stadsdelarna men att förvaltningen tar 

med tillgänglighetsfrågan i samband med det pågående arbetet tillsammans med 

stadsdelarna kring trygghetsöversynen. 

 

Rådet berömde satsningen med instruktörer på nio av stadens utegym från stadens 

simhallar samt Träffstugans fritids- och ungdomsgård. På utegymmet i Stora Sköndal 

erbjöds instruktioner riktade till personer med rörelsenedsättning, en lyckad satsning som 

förlängdes med ytterligare två veckor. 

 

Rådet önskar återkoppling om hur målet 100% kommer att klaras av när det gäller andel 

bemannade anläggningar som genomfört utrymningar. FC Marina lovar att avdelningschef 

Robert Sköld på ett kommande sammanträde redogör för detta.  

 

 



 

 

Avdelningschef Carina Braun redogjorde för de punkter i tertialrapport 2 som berörde 

delaktighetsprogrammet. 

 

Rådet tackade för dragningen av de kommande ärendena.  

 

 

§6 

Bevakningslistan. 

Bevakningslistan gicks igenom. FC Marina kommer när det gäller Sweco rapporten att 

snarast ordna en dragning om detta. Alla punkter kvarstår på listan.  

 

 
§7 

Övriga frågor 

Ledamoten Jan Delvert rapporterar att HSO och Staden gemensamt bjuder in till tematräff 

vid två tillfällen. Tema: arbetet med programmet för tillgänglighet och delaktighet.  

Måndag 15 oktober 14-16 eller 18-20.  

 

Jan Delvert rapporterar även om Stadens tankar om funktionshindersråden. Där vill 

socialroteln initiera en översyn. Tillsvidare sitter alltså nuvarande råd kvar och en ny 

nomineringsprocess inleds inte innan denna översyn är klar. 

 

Då inga övriga frågor än detta fanns avslutade ordföranden Dolores Back sammanträdet.  

 

Vid protokollet Erik Odenlid  

 

 

 


